
启辰机械生产弹齿搂草机9GL-1.6

产品名称 启辰机械生产弹齿搂草机9GL-1.6

公司名称 禹城市启辰机械设备有限公司

价格 1500.00/台

规格参数 品牌:辰阳
型号:9GL-1.6
配套马力:12-35

公司地址 山东省德州禹城市商贸港二期

联系电话 0534-7463748 13184116297

产品详情

 9GL系列搂草机安装在车后位置，搂草运行情况在机车驾驶员视野范围内，车、机一体，转弯半径小
，适应作业范围广，通用性强，可与12-30马力拖拉机配套使用，该机具有结构简单、质量性能可靠等特
点。

 

 

 

9GL Rake structure is installed in the locomotive right-rear part, and the working condition is in the field

 of vision of the operator. Tractor and rake are integrated, and the turning radius is small, it has a wide 

range of application. It has the wide range of application and matches the tractor of 12-30 HP. It is of si

mple structure, reliable performance and other features; 9GL Rake has acquired utility model and layo

ut-design two patents that are approved by national patent bureau.

  

??Model

  

9GL-1.4

  

9GL-1.6

  

9GL-1.8

  

9GL-2.1

  

??Raking width  (M)

  

1.4

  

1.6

  

1.8

  

2.1



????No of teeth 18 21 24 27

            

???? packing size(cm)

  

170*115*58/5

  

170*115*58/5

  

190*115*58/5

  

220*115*58/5

  

????connector

  

?????

  

????Attached power   (HP)

  

12-35

  

????Total weight?KG?

  

110-130

  

????

Working speed(KM/h)

  

5~8

  

????No of outsite teeth

  

2
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